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Sportbiztos 

Fodor Dávid Tibor 

 

Mivel a TTK HÖK Küldöttgyűlése megszavazta számomra a bizalmat elkezdtem az 5vös5km 

előkészületi feladatait, amik a sportbiztos hatáskörébe tartoznak. Részletesen erről a 

továbbiakban. Ezek mellett további tervek és szervezés alatt álló események 

 

Sportbizottsági ülés: 

Részt vettem az előző sportbizottsági ülésen, amely 2016. December 3-án került 

megrendezésre a BEAC-on. Itt átnéztük a rektori pályázatokat és a rájuk megítélt összegeket. 

5vös 5km: 

Megválasztásom után egyből gyűjteni kezdtem az árajánlatokat, amik az 5vös5km 

szervezéséhez szükségesek. Rövid idő alatt sikerült minden tételre megfelelő ajánlatot kapni. 

A verseny pontos időpontja is meghatározásra került. Ez az időpont 2017. Május 9. A rektori 

pályázaton az eddigiekhez hasonló összeget értünk el.  

Egyéb események: 

Minthogy azt ígértem felmérést szeretnék kiterjeszteni a hallgatók közt. Ez most kezd alakot 

ölteni. László Lívia a TéTékásNyúz főszerkesztője mutatott egy módszert, amivel hatékonyan 

kivitelezni tudom ezt a tervet. Ehhez Fetter Dávid segítségét kértem és már folyamatban van 

project. 

Ezek mellett alakulóban vannak heti rendszerességgel megrendezésre kerülő események is 

mint például bowling, billiárd jobb idő esetén paintball illetve airsoft, ha lesz rá igény. 

Kaptam egy olyan felkeresést, hogy sakkverseny szervezését nem- e bonyolítanék le az 

egyetemen. Erről még információkat kell gyűjtenem a lebonyolításhoz. 

Idei télen még egy jeges est megszervezése is tervben van, de ez szerintem csak a 

vizsgaidőszak befejeztével válik valóra.A közeljövőben kerül megrendezésre egy újabb 

sportbizottsági ülés. BEAC elnökségi ülésen történtekről Székely Gellért informált. 

 

A beszámoló késése miatt elnézéseteket kérem. Mentségemre szóljon, hogy először 

csináltam ilyet és kicsit rosszul osztottam az időmet. 
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